

Referat af lukket møde den 6/9-2022

Afbud fra Sandra, Poul kommer hvis det er muligt for ham. [Det var det ikke](#)

1. Lukket fra kl. 18- 19 [Hyggeligt. Tak for mad](#) 😊
2. Godkendelse af referat fra 14/6 [Tjek](#)
3. Tilbage melding fra Holmely og Lindebjerg, de kan sagtens komme igennem ved bommene på cykelstien, det er mere kompliceret med de kabinescootere, som også henvises til cykelstien. Den enkelte bruger må henvende sig, hvis der opstår problemer. Skal vi henvende os til kommunen om det,- eller er der andre forslag?
[Hvornår kommer gadelysene til at virke ved cykelstien? Og hvorfor har Erholm fået andre lygter, end resten ad vejen?](#)
4. Lukket: Orientering om den aktuelle status på fjernvarmen – efter mødet i Aarup er der intet nyt i skrivende stund. [Ole spørger om det kunne være en mulighed med en satellit i Grønnemose ?](#)
Desuden skal det oplyses at den diskussion der har været på facebook ikke er baseret på bestyrelsen Røst som sådan, kun mig (Inge personligt) Vivian ville ikke kommunikere på mail, så I andre kunne blive inddraget i dialogen. Desuden fik jeg så ikke muligheden for at dokumentere min korrespondance med Assens fjernvarme for hende.
5. Henvendelse til Vejdirektoratet ang. faunapassage ved Ålsbo/fiskesøen. Svar:

Hej Inge

Tak for din henvendelse.

Jeg vil drøfte den mine fagfolk hvorefter vi vender tilbage med svar.

[Vi afventer svar.](#)

Med venlig hilsen

Janie Winther Ipsen

Projektchef

Større Anlæg

6. Orientering fra et møde i Glamsbjerg ang. modellen for Lokalråd, hvor jeg deltog sammen med de fleste andre lokalrådsformænd og andre bestyrelsesmedlemmer. Dialogmøderne bliver som et forsøg ikke længere åbne som vi plejer. Dette er et ønske fra diverse politikere. Det kan skyldes at nogen har haft svært ved at holde sig til dagsordenen som lå fast eller at man har været tilbøjelig til at bruge politikerne som skydeskive i enkeltsager, som bør behandles i administrationen. Fremadrettet vil dialogmøderne have et overordnet tema som også har været behandlet på den årlige temadag for alle lokalråd. Der kan dog ses bort fra dette såfremt det slet ikke er relevant for det enkelte lokalråd. Jeg opfordrer til at flere deltager på denne temadag. Dato kommer senere, men det plejer at være i februar.

Vi har været glade for at have dialogmøde hvor også borgere kan deltage, men det ønsker kommunen ikke. Det er ærgerligt, synes vi. Vi i lokalrådene vil ikke styres af kommunen, om hvilke emner der skal tages op på dialogmøderne. Vi risikerer at lokalrådene mister deres interesse i emner som ikke vedkommer dem. Centraliseringstanken,- det vil vi ikke være med til.

7. Er der noget i sagen om Mac Donalds affald? Ole har været på cykeltur for at finde Mac D. skrald, men han har ikke fundet ret meget. Så er det et stort problem?
8. Har der været kontakt til Benny Storm, den gamle syningshal? Ikke noget nyt om emnet. Manden er syg, men lejemålet udløber til nytår. Mangler der yderlige p-pladser ved Mac D? Kunne den gamle synshal med grund bruges som p-plads og til lastbiler?
9. Med hensyn til Budget for 2023, der er ikke noget nyt om hvordan man håndterer kommende trafikale løsninger i forbindelse med FTZ.

Vi venter på en lokalplan, for at se om vi har ønsker/forslag til ændringer.

10. Det skal oplyses at ejendomshandlen mellem Rema etablering og Henrik Rosengren er på plads. Det er vi glade for.

Tillæg: Vil vi arbejde videre med at sende ud til diverse byggefirmaer ang. Skoletrekanten.

Jeg kan oplyse at der er stor afmatning i byggebranchen grundet den aktuelle situation.

11. Evt.

Var der ikke meningen at der skulle være trucker-station ved Mac D.? Nu er der ikke plads. Der bliver bygget lade stationer ud mod rundkørslen nu.